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 Der var både positive og negative toner overfor Arkitema`s forslag til helhedsplan for Hou Havn. 

Forslaget blev gennemgået og mange elementer i planen blev diskuteret. 
 

 Vi besluttede at skrive til Arkitema og gøre rede for vore ønsker til forbedring af planen. Vagn 

påtog sig at lave et oplæg, som han en af de nærmeste dage vil sende rundt til resten af 

fokusgruppens medlemmer. Vi skal så hver især læse det igennem og hurtigt melde tilbage, hvis 

vi har ønske om ændringer eller tilføjelser. 

 Det videre forløb vil herefter ifølge Oddernettet være således: 

Arkitema skal i løbet af de kommende uger arbejde videre med at færdiggøre Helhedsplanen, 

som derefter skal behandles politisk. For at planen kan blive realiseret, kræver det både et tillæg 

til kommuneplanen og en lokalplan, med en forudgående offentlig høring i otte uger, hvorefter 

byrådet i begyndelsen af 2014 ventes at vedtage planen. 

 

 Når planen kommer i offentlig høring, vil vi vurdere, om vi skal foretage os yderligere, med 

henblik på at få skabt den bedst mulige havneplan. Opgaven bliver derefter at sikre at det også 

går ordentlig til når der skal realiseres nogle delprojekter. 

 

 Jens forslog på sidste møde, at vi tager på ekskursion til andre havne for at få gode ideer, dette 

punkt blev udsat til behandling på næste møde. 
 

 Gennemførelsen af helhedsplanen vil formentlig ikke være nært forestående, derfor vil vi næste 

gang drøfte, om vi skal involvere os i at få havnen til at fremtræde mere indbydende her og nu, 

og evt. være med til at skabe mere aktivitet på området. 
 

  Næste møde forventes afholdt i uge 49 eller 50.    

 

 

 

 


